
 

Interpellation angående otryggheten i Västmanland 

Skjutningar och det grova våldet eskalerar i Västmanland. Under loppet av 44 
dagar skedde det fem stycken skjutningar i Västerås, det är en skjutning var nionde 
dag. Att våldet ökar är allvarligt.  

Västmanland var redan innan sommaren ett av de mest otrygga länen i Sverige. Ingen annanstans i Sverige 
avstår så många killar från att gå ut ensamma för att det känns otryggt, bland kvinnor är enbart Örebro och 
Skåne som visar ett sämre resultat. Den västmanländska sommaren har tyvärr inte bidragit till att förbättra 
situationen. 
 
Det ökande våldet påverkar även sjukvården i Västmanland. Under sommarmånaderna har den 
västmanländska sjukvården färre resurser att tillgå till följd av att stora delar av personalen har semester. Att 
sjukvården då blir tvungna att ta hand om svårt skottskadade personer tar resurser och sliter på en redan 
ansträngd organisation. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt Regionråd, 

- Vad kostar det i genomsnitt för hälso- och sjukvården i Region Västmanland att ta hand om en 
skottskadad person?  

- Hur har sommarens våldsvåg påverkat hälso- och sjukvården i Västmanland? 

- Hur många personer har fått vård i Västmanland på grund av våld och övergrepp under 2019? 

- Hur ser utvecklingen ut kring antalet personer som fått vård i Västmanland på grund av våld och 
övergrepp de senaste 3 åren? 

- Vad avser du att göra i din roll som förtroendevald i Region Västmanland för att Västmanland skall bli 
tryggare? 
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